

Une conférence sur comment les virus gouvernent le monde depuis toujours

The poster features a blue background with various scientific icons: a virus particle, a blue capsule, a blue sphere with a grid pattern, and two blue capsules. At the top left is the logo for 'BIBLIOTHEQUES BENIN EXCELLENCE' (BE) and at the top right is the 'VALLET' logo. A central banner reads 'CONFERENCE'. Below this, a 'THEME' section with a dropdown arrow contains the title. The date and time are listed as 'SAMEDI 9 JAN. 2021 | 16H-18H' at the 'BIBLIOTHEQUE B.E GODOMEY / AYIMEVO'. The location is 'DERRIERE LA CLINIQUE BIOUSO, EN QUITTANT LE CARREFOUR HOUEDONOU'. A portrait of Odon Vallet is shown on the right, with a caption box below it. At the bottom left are icons for Instagram, Facebook, Twitter, WhatsApp, and YouTube.

BIBLIOTHEQUES BENIN EXCELLENCE VALLET

CONFERENCE

THEME ✓

L'empire des fièvres et de la covid : comment les microbes gouvernent le monde depuis toujours.

SAMEDI 9 JAN. 2021 | 16H-18H
BIBLIOTHEQUE B.E GODOMEY / AYIMEVO
DERRIERE LA CLINIQUE BIOUSO, EN QUITTANT LE CARREFOUR HOUEDONOU

ODON VALLET
Ancien professeur de sciences humaines aux Facultés de médecine Bichat et Lariboisière Saint Louis.

*Bibliothèques Bénin Excellence organise une conférence dont le thème est : L'empire des fièvres et de la Covid: Comment les microbes gouvernent le monde depuis toujours. Il sera animé par **ODON VALLET**, ancien Professeur de sciences humaines aux facultés de médecines Bichat et Lariboisière Saint Louis.*

C'est à la Bibliothèque de Godomey/ Ayimevo, derrière la clinique Biosso en quittant le carrefour Houedonou, le samedi 09 Janvier 2021 de 16h à 18h.